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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:1247 Distribution av frekvenser

Sedan 2015 upprätthåller Post- och telestyrelsen (PTS) ett nationellt system för 
produktion och distribution av spårbar tid och frekvens inom sektorn för 
elektronisk kommunikation. Aktörer från andra sektorer, däribland från 
finanssektorn och energisektorn, har i olika sammanhang uttryckt intresse för 
en PTP-anslutning till tjänsten.

För samhället skulle tillgängliggörande gentemot fler aktörer vara positivt ur ett 
beredskapsperspektiv. Syftet med systemet är att bidra med robusthet och 
redundans samt att minska beroendet av GNSS (global navigation satellite 
system) för tid- och frekvenssynkronisering inom sektorn.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Khashayar Farmanbar:

 

Är statsrådet villig att ge PTS i uppdrag att se över möjligheten att tid och 
frekvens distribueras till alla i samhället på lika villkor, oavsett i vilken sektor 
berörd part befinner sig?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-10
Besvaras senast
2022-03-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


